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Abstract (en)
[origin: US4848414A] This reinforcement is formed by a basic pattern constituted by fifteen woof threads R in a staggered arrangement forming six
vertical columns 1 to 6 of alternately two and three threads and at least five horizontal lines 1 to 5 each of three threads, and by six imbricated layers
C1 to C6 of at least two parallel threads, namely at least twelve threads a, b, ¢ . . . 1, each connecting every third woof thread of the same column in
two adjacent lines and the warp threads of the consecutive layers connecting the woof threads in alternating columns.

Abstract (fr)
Cette armature est formée par un motif de base constitué par quinze fils de trame R disposés en quinconces formant six colonnes verticales 1 a 6
de deux et trois fils alternativement et au moins cinq lignes horizontales 1 a 5 de trois fils chacune, et par six nappes imbriquées C1 a C6 d'au moins
deux fils paralléles, soit au moins douze fils a, b, c,...l, reliant chacun un fil de trame sur trois d'une méme colonne dans deux lignes adjacentes et
les fils de chaine des nappes consécutives reliant des fils de trame dans des colonnes alternées.
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